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Voorwoord  

Wat een prachtige mijlpaal de 200ste Gazet van Hertme! Al jaren wordt hier door 
enorm veel vrijwilligers aan gewerkt om dit mogelijk te maken. De leden van de 
redactie die elke keer alle binnengekomen  nieuwsitems bewerken en 
publiceren en actief artikelen schrijven voor en over Hertme. De drukkers die elk 
exemplaar afdrukken, vouwen en nieten. De bezorgers die door weer en wind 
de gazet in Hertme bezorgen. De sponsoren die de uitgifte van de Gazet van 
Hertme financieel mogelijk maken. Het mag duidelijk zijn dat de Gazet van 
Hertme geen vanzelfsprekendheid is en dat maakt het 200ste exemplaar daarom 
ook een heel bijzondere mijlpaal. Langs deze weg wil ik alle vrijwilligers die nu en 
in het verleden in welke vorm dan ook een bijdrage hebben geleverd aan dit 
prachtige blad hartelijk bedanken voor hun waardevolle bijdrage. 
 

Met vriendelijke groet, 
 

Erwin Stamsnijder 
Stichting Gemeenschapsbelangen Hertme 

 

Gazet; op zoek naar het  1e  nummer 

Zoals u net in het voorwoord las is dit het 200e nummer van de Gazet. Uiteraard 

hebben we naarstig gezocht naar het eerste exemplaar. Maar die hebben we 

niet kunnen vinden. Zelfs Mario van Santen, die samen met Hennie Kemna ooit 

het initiatief hebben genomen en aan de basis staan van de Gazet kwam  niet 

verder dan nummer 22, die in juli 2006 uitkwam.  U begrijpt al waar wij heen 

willen…. Heeft iemand hier in Hertme nog dat eerste nummer? Het zou mooi zijn 

als we die krijgen.   

Over het eerste nummer weet Mario te vertellen dat dat ging over de Gazet zelf, 

waarin de redactie schreef dat ze hadden gemerkt dat er behoefte was aan 

een nieuwsmedium en dat ze gingen proberen iedereen zoveel mogelijk 

nieuws vanuit de SGH te verstrekken. We hadden toen ook vanaf het begin 

een foto van de Heemkundegroep een Agenda en "Wist u datjes....?.  
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In gesprek met…. Wim Schabbink 

In dit jubileum nummer wil de redactie graag aandacht besteden aan de totstandkoming 

van de Gazet van Hertme. 

Als je de Gazet iedere keer in de brievenbus vindt, realiseer je je niet zo gauw, welke 

weg het heeft afgelegd en hoeveel vrijwilligers uit Hertme de verschijning ervan mogelijk 

maken. 

In het gesprek dat ik had met Wim Schabbink die de papieren uitvoering coördineert en 

de verspreiding ervan al meer dan 15 jaar in de hand heeft, kwamen de verschillende 

aspecten van de verzorging van de Gazet van Hertme aan het licht. 

De Gazet van Hertme is het orgaan van de Stichting Gemeenschapsbelangen Hertme 

(SGH) die dankzij een aantal sponsoren in staat is de Gazet kosteloos te verspreiden. 

Hierbij moeten we ons realiseren dat alle werk dat hiervoor verricht wordt het werk is 

van vrijwilligers die daarmee de verbondenheid van de inwoners van ons dorp 

versterken. 

Het is iets heel moois dat dit in ons dorp mogelijk is. Er is een onafhankelijke redactie 

gevormd die in de Geest van de SGH de inhoud samenstelt van de Gazet. 
 

Redactieleden zijn: 
 

Hanneke de Vries, 

Karin de Wit, 

Phil den Ouden. 
 

Na het vergaren van alle copy , maakt Hanneke een eerste opzet en stuurt die aan de 

andere redactieleden, Karin en Phil kijken naar de opmaak en brengen de kleurenfoto’s 

in de juiste grijstinten.  

Als de redactie akkoord is met vorm en inhoud van de Gazet wordt deze in Pdf formaat 

naar Charles Liedenbaum gestuurd. Vroeger ging de digitale versie naar mevr. Bosweger, 

die een fotokopieer winkel in Borne had. De Gazet werd toen geniet en gevouwen 

afgeleverd. Ongeveer 10 jaar geleden beëindigde mevr. Bosweger deze taak en werd 

gebruik gemaakt van het kopieerapparaat van de kerk. Met dit werk belaste Charles 

Liedenbaum zich. 

Maar nu kwam de Gazet half gesorteerd uit de machine en was niet geniet of gevouwen.  

Gelukkig doet Charles het nieten, geholpen door Jos Westerbeek voor het vouwen en 

Wim Schabbink voor het sorteren. 
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Wim neemt de Gazetten dan mee naar huis en verdeelt ze in 7 stapels voor de 7 wijken 

waarin Hertme is verdeeld en brengt ze vervolgens naar de bezorgers. 

Ieder van de 6 bezorgers heeft per wijk 30 tot 45 exemplaren rond te brengen Een 

bezorger doet 2 wijken, zodat het rondbrengen niet al te veel tijd kost om de Gazet in de 

brievenbussen te doen. 

De 6 bezorgers die deze taak vervullen zijn: 
 

 Rick Lucas (2 wijken) 

 Familie Schwering 

 Henny te Kiefte  (vroeger Bert Monnink) 

 Benny Broekhuis 

 Ria Blenke 

 Nico Kroeze 

 (Hierbij is Henny Kemna de reserve) 
 

Nu we het 200
e
 nummer van de Gazet ontvangen kunnen we ons even realiseren 

hoeveel Hertmenaren tijd en moeite geven om het voor elkaar te krijgen. 

En als de Gazet een verbindende functie in ons dorp heeft, mogen we iedereen die 

hieraan meewerk van harte bedanken. 

Phil den Ouden 
 

Schoef mer an 
Afgelopen jaar hebben wij als “kookgroep” van  Schoef mer an  (koken voor 

ouderen) met veel plezier 1 x in de 2 maanden gekookt. Omdat de deelnemers 

aan Schoef mer an zo enthousiast zijn, en er daardoor ook kokers bij zijn 

gekomen willen wij de  frequentie graag verhogen en gaan wij in het nieuwe jaar 

elke maand koken. De volgende data hebben wij daar voor ingepland: 
 

 

 

 

Maandag:  9 januari 

Maandag:  6 februari 

Maandag:    6 maart 

 

Maandag:  3 april 

Maandag:   8 mei 

Maandag:    5 juni 

 
Opgave kan telefonisch bij Rian Schabbink  

tel. 06-41867273.  

Er is plek voor 16 deelnemers en VOL is VOL.  

Is de genoemde datum vol dan wordt U op de 

volgende datum ingepland. 
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St. Gregorius; Percussion Live 2022 
 

Wederom werd er een uniek showconcert gegeven door de musici van de 
melodische slagwerkgroep onder leiding van Marco Onstenk. Dit keer was in de 
schouwburg van Hengelo al weer de vierde editie! Ook nu weer bijgestaan door 
een blazerssectie, zangduo Double6 en een groot samengesteld koor. 
Enthousiasme en plezier spatte er van af.  
Ook zin gekregen om zelf mee te gaan spelen?  
Nieuwe leden blijven altijd welkom.  
Zeker jonge mensen die nog een instrument moeten leren spelen worden goed 
begeleid om te komen tot volwaardige muzikanten die bij volgende edities ook 
hun bijdrage kunnen leveren.  



 

5 

Halloween Hertme zondag 30 oktober 
 

Wauw! Wat een opkomst! 
 

 
Zondag 30 oktober hebben we met ruim 80 kinderen weer genoten van  een 
fantastische trick or treat tocht. 
 

 

Halloween in het OLT  

Echt super dat er weer zoveel aandacht en moeite is gestopt in de 
aankleding van Hertme. Namens alle kinderen heel erg bedankt en tot 
volgend jaar.    

Groet, Erwin Stamsnijder en Christel Paus 
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Ook dit jaar waren er weer vele heksen, 

spoken en skeletten te spotten in het 

openluchttheater in Hertme. Uiteraard op 

Halloween. Helemaal uitverkocht hebben 

vele kinderen met hun ouders kunnen 

genieten van allerlei activiteiten op het 

voorterrein. Een show van Nederlands 

kampioen illusionisme Alex Buijk deed 

iedereen heerlijk genieten en uiteraard 

werd het pas echt eng tijdens de 

griezeltocht in het spookbos.  

Gelukkig hielp onze leerling waarzegster 

veel kinderen vooraf met een heksen 

bloeddrankje om de griezeltocht goed te 

doorstaan. 

 

 

Even voorstellen…. 

Sinds dit schooljaar is Kim Schrooten de 

directeur van St. Aegidius. Dit vraagt 

natuurlijk om een nadere kennismaking. 

Kim, 35 jaar, komt uit Rectum, een 

buurtschap in Wierden met 350 inwoners. 

Het fenomeen ‘kleine kern’ is haar dus niet 

vreemd. Op dit moment wordt er op het 

erf van haar opa haar nieuwe huis 

gebouwd waar ze samen met haar man en 

twee kinderen, Saar en Noor van 3 en 8 

jaar gaat wonen.  
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Voordat Kim besloot om op de vacature te reageren om hier in Hertme te 

komen werken als directeur van onze school was ze al elf jaar werkzaam op de 

Vonder in Borne. Eerst als leerkracht en ib’er, later ook als locatiedirecteur. 

Maar toen ze de vacature zag, wist ze gelijk dat deze functie haar op het lijf 

geschreven was. Zowel eindverantwoordelijk zijn, maar wel met behoud van 

persoonlijke contacten met leerlingen, ouders en natuurlijk het team. Dat is 

eigenlijk alleen maar mogelijk in een kleinere school. Ze is dan ook heel blij dat 

ze hier haar visie kan uitdragen: Ieder kind telt en samen kan je werken aan de 

ontwikkeling van ieder kind! Waarbij je ontwikkeling breder moet zien dan leren 

lezen, schrijven en rekenen.  

Kim vertelt dat ze door de kinderen zelf in Hertme is rondgeleid. Wie waar 

woont bleek uiteraard belangrijk En ook kreeg het openluchttheater en het 

spookhuis natuurlijk de aandacht. Waarbij je merkt dat de kinderen zich hier 

echt bij betrokken voelen. Maar het belangrijkste plek bleek toch wel het huis 

van meester Jos.  

Kim geeft aan het zelf ook belangrijk te vinden om contacten te zoeken in het 

dorp. Wat dat betreft is iedereen van harte welkom om een keer kennis te 

maken en een kopje koffie met haar te drinken. Juist als je geen kinderen meer 

op de basisschool hebt. Zo zijn de achterbuurmannen al een keer op de koffie 

geweest. Wat kunnen we voor elkaar betekenen om er met elkaar voor de 

kinderen op school te zijn. Wat kan de dorpsvisie voor de school betekenen en 

andersom.  

Het komende  jaar wordt een bijzonder jaar. Dan bestaat de school namelijk 100 

jaar! De voorbereidingen zijn in volle gang. Zoals het er nu naar uitziet zal de 

feestweek van 5 tot en met 11 juni plaatsvinden. Waarbij het van maandag tot 

en met vrijdag vooral voor de kinderen op school feest is. De zaterdag zal in het 

teken staan van een reünie. En op de zondag is een tentoonstelling gepland. 

Hiervoor doet Kim graag een oproep. Heeft u thuis nog foto’s of andere 

materialen die we hiervoor kunnen gebruiken, neem vooral contact op met 

school of met de Heemkundegroep Hertme waarmee al goed wordt 

samengewerkt. Uiteraard houden we u ook via de Gazet op de hoogte. In januari 

volgt bijvoorbeeld een oproep om u op te geven voor de reünie. 

Even terug naar Kim, hoe ziet zij de komende vijf jaar voor zich…?  
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Een toekomst samen met elkaar door mee te werken aan de ontwikkeling van 

kinderen. Wij moeten ze immers klaar maken voor de maatschappij. 

Burgerschap in noaberschap. Daar zit dus ook een rol in voor het dorp zelf. Die 

verbinding zoekt Kim graag. 

Naast school mag Kim graag wandelen, maar ook lezen of creatief  bezig zijn. 

Tekenen, schilderen, met papier aan de slag of zelf kleding maken… Kim heeft tal 

van activiteiten om zich te ontspannen. Ook danst ze graag bij een dansstudio en 

dan staat jazz op de voorgrond. 

Kortom we hebben een veelzijdige nieuwe directeur gekregen, die zich graag, 

samen met ons, inzet voor onze school! 

 

Opbrengst Sam’s  

kledingactie in Hertme 

 

De opbrengst van de kledinginzameling van Sam’s Kledingactie voor Mensen in 

Nood in oktober heeft 241 zakken met een totaal aan gewicht van 905 kg aan 

herdraagbare kleding en schoenen en kinderspeelgoed opgeleverd.  

Sam’s Kledingactie voor Mensen in Nood wil iedereen hartelijk bedanken die 

hieraan heeft bijgedragen.  

De opbrengst van het ingezamelde gaat naar projecten voor hulp aan 

schoolkinderen en hun ouders in Burundi.  

Voor meer informatie over Sam’s Kledingactie en de gesteunde projecten kunt u 

kijken op www.samskledingactie.nl. 

Charles Liedenbaum. 
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Dorpsavond 24 november 2022 

In het Spookhuis in Hertme vond op 24-11-2022 de dorpsavond plaats die 

werd georganiseerd door de SGH.  

 
 

De voorzitter Erwin Stamsnijder opende de dorpsavond en heette iedereen 

welkom  

Het belangrijkste en meest uitgebreide onderwerp dat aan de orde kwam is hoe 

Hertme kan bijdragen aan de energietransitie.  

Daartoe waren drie externe sprekers uitgenodigd. 

De volgende onderwerpen stonden op de agenda en zijn gepresenteerd en er 

was gelegenheid om vragen te stellen.  
 

1. Energievisie Borne door Marcel Wielenga, gemeente Borne, 
presenteerde de slides en gaf een toelichting op het energiebeleid van 
de gemeente met de uitdagingen ten aanzien van netwerk, wind en 
zonne-energie en energiebesparing. De gemeente Borne zou graag de 
regie en het eigen beleid willen bepalen. Dit beleid dient als 
uitgangspunt voor de te nemen maatregelen en ook Hertme speelt 
hierin een rol. Ook is aangegeven hoe de bewoners van Hertme hierbij 
kunnen worden geholpen.  
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In principe geldt voor Hertme alles wat ook voor Borne geldt: in 2050 
moet het hele dorp inclusief buitengebied van het gas af zijn. M.b.t. het 
Windbeleid is er al wel een verkenning gedaan, maar binnen Borne zijn 
niet veel locaties. Orientatie van Bestuur en politiek is een eerste stap in 
dit proces. Er zijn in het verleden ook al kaarten gemaakt voor grote en 
kleinere molens.  
Dat zijn slechts “vlekjes” op de kaart.  
M.b.t. tot de zonnevelden zal e.e.a. opnieuw ter inzage gelegd worden 

door de gemeente. Zie www.energievanborne.nl  en de website van de 

gemeente Borne.  
 

2. Energiebesparing door Peter Spelt, energiecoach bij energieloket liet 
zien hoe de samenwerking met een energiecoach loopt. Iedere inwoner 
van Borne kan zijn vragen stellen aan de energiecoach en krijgt 
vervolgens vrijblijvende adviezen.  Met relatief kleine ingrepen kan vaak 
al flink bezuinigd worden. Aan de hand van een “keukentafelgesprek” en 
mogelijk aanvullend een warmtescan en het invullen van een vragenlijst 
volgt een rapport van het huisbezoek, waarbij de energiecoach naast 
een voorstel van eenvoudig zelf uit te voeren maatregelen, zelfs kan 
helpen met beoordelen van de offertes. Een echt casus uitgevoerd bij 
zuster Josephine diende als voorbeeld. De daadwerkelijk uitgevoerde 
klushulp door Peter Spelt is een uitzondering, maar een mooi voorbeeld. 
Zelf benieuwd naar wat je kan doen in je eigen woning? Schroom niet en 
neem contact op met een van de energiecoaches van Borne! 
 

3. Het Windbeleid van de NOT gemeenten is toegelicht door Nicky 
Luttikhuis uit Tubbergen. Er wordt in het concept windbeleid 
voorgesorteerd op de plaatsing van windmolens. Men heeft hier al 
stappen tot een eigen Windbeleid in genomen. Nog steeds is niet alle 
regelgeving rond. Momenteel geldt vanuit de RIVM geen afstandsnorm, 
maar wel een geluidsnorm. Tubbergen heeft de zoekgebieden verfijnd. 
Dinkelland zal dit naar verwachting jan./febr. 2023 gaan doen.  
Door een gigantische hoeveelheid aan regels en voorschriften telkens op 

het grondgebied van de gemeente te projecteren en uiteindelijk al die 

kaarten over elkaar heen te schuiven wordt duidelijk waar er eventuele 

http://www.energievanborne.nl/
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plaatsing van windmolens kan plaatsvinden. Dichtbij Hertme zit er op 

het grondgebied van Tubbergen ook een “witte vlek”. Hierover de nodig 

vragen door de aanwezigen.  

Zie voor aanvullende informatie de website van de gemeente 

Tubbergen. https://www.tubbergen.nl/windenergie Naar verwachting 

zijn in januari 2023 weer info avonden in Tubbergen. 

 

Diverse onderwerpen m.b.t. Hertme zijn na de pauze kort aangekaart:  

- Het voorstellen van de nieuwe bestuursleden van de SGH.  
- Dank voor de bijdrage van alle vrijwilligers die hebben meegewerkt aan 

de GAZET – redactie, bezorging, drukken en sponsoren, met als 
hoogtepunt de 200e uitgave. 

- De verkeersveiligheid in Hertme. Er zijn extra waarschuwingstekens bij 
de school geplaatst, maar er wordt nog te hard gereden. Er loopt 
momenteel weer een nieuwe meting.  

- Borne Schoon staat op de agenda. Hiervoor worden vrijwilligers gezocht. 
Dit raakt ook Hertme op 18 maart 2023 van 10:00 tot 12:00. Zie ook 
http://www.borneboeit.nl/borneschoon met de wijkcoördinator Brenda 
Jansen.  

- Op 12 januari as. is er een gesprek gepland met de gemeente n.a.v. de 
terugkoppeling vanuit Hertme op de plannen voor ontwikkeling van de 
Roskamlanden fase II. 

- 28 november 2022 start dan toch écht de aanleg van de glasvezel. 
- De gemeente Borne heeft in 2022 een nieuwe visie MijnBorne 2030 

ontwikkeld. Daarnaast spelen vele ontwikkelingen vanuit energiebeleid, 
kerkenvisie en gebiedsagenda groene poort en blijkt de huidige 
dorpsvisie op onderdelen achterhaald. Dit heeft bij de SGH geleid tot de 
wens om ook onze dorpsvisie te herijken. Diverse punten vanuit de 
huidige dorpsvisie zijn door Henk Veurman toegelicht zoals 

 Communicatie Roskamlanden 

 2 x per jaar overleg met de uitvoeringscommissie 

 Duurzaamheid is niet echt van de grond gekomen binnen de huidige 
visie 

 Een website is ontwikkeld en actief 

https://www.tubbergen.nl/windenergie
http://www.borneboeit.nl/borneschoon
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 Vergrijzing en zorg. Er is een presentatie geweest, maar daarna niet 
zo veel. Nu wel succesvol de start van “Schoef mar an”. Hiervoor zijn 
12 vrijwilligers druk met koken op 10 maandagavonden in 2023. 
 

Henk Veurman heeft een korte samenvatting van de aanleiding tot de 

herijking van de Dorpsvisie Hertme gepresenteerd en de op te pakken 

thema’s. De hoofdpunten zijn terug te lezen in de slides van de 

presentatie van de dorpsavond. Inmiddels is een subsidie aangevraagd. 

Voor 2023 wacht veel werk. Niet alleen voor het bestuur van de SGH, 

maar ook betrokkenheid vanuit het dorp is van belang, waarbij ook 

gestreefd wordt naar meer aansluiting van de jongere bewoners. 

Streven is december 2023 een nieuwe visie gereed te hebben. Nadere 

info hierover volgt medio 2023.  

   

Tenslotte was er nog een incentive van € 1.000 na de succesvolle werving van 

deelnemers aan de glasvezel in Hertme te verdelen. Na een pitch met mooie 

presentaties en diverse ideeën, is er gestemd en bleek dat de basisschool St. 

Aegidius de gelukkige is . De school gaat het geld besteden aan activiteiten 

rondom de viering van het 100-jarig bestaan – jubileum en tentoonstelling - dat 

in juni 2023 wordt gevierd. Voor de andere mooie ideeën van Hennie Kemna, 

Herman Schabbink en Jos Kemna zal op een andere manier gezocht worden naar 

middelen om uitvoering te geven aan hun mooie plannen.  
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Winterconcert in Hertme op 11 december 

Strijkersensemble Enjoy 

Wat is er fijner dan te genieten 

van warme klanken tijdens de 

dagen voor Kerst? 

Strijkersensemble Enjoy 

verzorgt op zondag 11 

december een klassiek 

winterconcert in het Spookhoes 

bij Openluchttheater Hertme. 

De meeste spelers van dit 

strijkersensemble komen uit het 

Oost-Nederlands 

Symfonieorkest, een orkest dat 

al vaker in het theater een 

concert heeft verzorgd. Het 

ensemble wordt gevormd door 15 enthousiaste en ervaren strijkers. Zij laten 

deze middag prachtige muziek horen van Schubert, Grieg, Torelli, Sibelius, Elgar 

en Corelli. 

Het winterconcert vindt plaats op zondagmiddag 11 december, aanvang 15.30 

uur. Een entreekaartje voor dit concert kost €10,= per stuk en is verkrijgbaar via 

de website van het Openluchttheater: www.openluchttheaterhertme.nl. 

Wist u dat… 
  

 Er in de eerste Gazet ook al een ‘wist u datje…’ stond. 

 De kerstverlichting weer mooi hangt, met dank aan de ‘ophangers’.  

 Er na het 200e nummer ook weer een 201e nummer komt en dat wij u 
graag uitnodigen om een bijdrage te leveren! 
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Egeltje  

Het zijn donkere dagen en gewoonlijk trek ik mij daar niets 

van aan en ga uitvoerig mijn winterslaap in. Lekker opgerold 

onder mijn bladerdekentje, kan ik het wel drie maanden 

uithouden. 

Maar dit jaar kon dat niet, want ten eerste is de winter net herfst en dan slapen 

Egeltjes niet, maar er was nog een reden, die veel belangrijker was. Ik kreeg 

bezoek van Zacharias Klepper. Zacharias zien jullie niet vaak want hij is een 

Ooievaar die hier een halteplaats heeft, en meestal op doorreis is van Balk Brug 

naar Oostenrijk waar hij veel familie heeft.  

Zacharias kwam op een dinsdag morgen aanvliegen en toen hij geland was 

begon hij meteen als volgt te klepperen: 

“Egeltje neem mij niet kwalijk als ik je stoor, maar van alle dieren bij de beek ben 

jij de grootste kunstenaar”. “Nou nou” zei ik toen, “dat valt wel mee hoor, het 

enige wat ik wel eens doe is de herfstbladeren wat bijkleuren, stelt niet veel 

voor!”  

“Nonsens” sprak Zacharias, “Ze spreken over jouw tot aan de Regge en de 

Dinkel. En het zijn er niet veel die zover gekomen zijn. “ 

Bovendien,” klepperde Zacharias verder “hebben we besloten dat jij een hele 

mooie schildering moet maken die we op dat blaadje kunnen plakken waarin jij 

je onzin verhaaltjes schrijft, want dat blaadje is nu 200 geworden  en dat willen 

we vieren.. Iedereen vond dat jij de beste keuze bent om zo’n plaatje te maken.”  

“Wie is iedereen?” vroeg ik haastig. 

“Nou, ik natuurlijk en meneer Whag die mij altijd heerlijke hapjes uit de beek 

geeft.” 

“O die!” riep ik lachend uit, “die is niet goed bij zijn paasei”.  

“Ik weet niet wat je bedoelt,” klepperde Zacharias, “Maar over twee dagen moet 

het af zijn, dus ik zou maar gauw beginnen.” 

“oei oei” riep ik uit, “dan zal ik meteen Josephien vragen om een van haar veren 

te lenen en mijn stekeltjes vragen of er een vrijwilliger is die wil helpen” 
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“En ja” klepperde Zacharias nog “Het mag niet groter zijn dan de helft van een 

gewoon blad, snapje? 

“Maar waarom laten jullie het de eekhoorntjes niet doen, die zijn veel vlugger.” 

“Dat is wel zo”, klepperde Zacharias, “maar het zijn knoeiers en ze begraven de 

verf en de penselen en weten dan niet meer waar die verborgen zijn. Heb je niks 

aan!  Het wordt altijd een vreselijke smeerboel en dat willen we toch niet?  

Nou huppekee, aan de slag, morgen bij zonsondergang kom ik het ophalen. 

Doei” 

En toen vloog Zacharias weer weg en liet mij met een klus achter. 

Eerst dacht ik, krijg nou wat, en aan mijn hoela! (maar dat was verkeerd want 

die hoela kon ik niet vinden) Toen dacht ik, het is toch wel leuk en ook een grote 

eer dat ‘Ze’ mij gevraagd hebben. 

En dus rolde ik meteen naar de Beek waar Josephien haar nesthuisje heeft, 

helemaal gemaakt van wilgentenen. 

Josephien had nog een paar losse veren liggen, die net uit de was kwamen maar 

nog niet gladgestreken waren en als ik daar niet mee zat, mocht ik er een paar 

lenen. “Wel terugbrengen hoor, want ze passen nog precies en anders heb ik 

een kale plek” 

Met drie veren van Josephien ben ik toen aan de slag gegaan.  

Voor rood gebruikte ik tomaat, voor geel citroen en voor bauw de bessen die ik 

nog van de herfst had liggen. 

Er was gelukkig nog een mooi groot blad van de boom aan de overkant, dat naar 

mij toegewaaid was en dat heb ik toen maar gebruikt 

En weetje wat, iedereen van de beek kwam kijken, zelfs de oude Whag, die zo 

moeilijk loopt en altijd in het water met modder speelt. Josephien zorgde voor 

berkenblad thee en beukennoot koekjes (en die waren heerlijk). Iedereen had 

natuurlijk commentaar, maar vrouwtje Plooi zei dat ze moesten wachten tot het 

schilderij af was. 

Maar ja, het werd al snel donker en ik wilde net ophouden want ik zag het 

verschil tussen rood en blauw niet meer toen er ineens licht was.  
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Het leek wel Kerstmis, overal waren kleine lichtjes die de hele omgeving en mijn 

schilderij verlichtten.  

De gebroeders Eek hadden hun hoorn even neergelegd en waren naar de 

gloeiwurmpjes gerend om te vragen om bij te lichten en dat deden ze maar al te 

graag. De vuurvliegjes hadden graag mee gedaan maar hun vuurtje was te zwak 

geworden met dit koude natte weer. 

En zo was ik de hele nacht op,  geholpen door mijn stekeltjes die een fijne 

“touch” aan het schilderij gaven – zoals b.v. de wijzers van de kerkklok en de 

feestelijke vlag. 

Het schilderij was klaar en ik had het ook nog gevernist met dennenhars en 

bijenwas en nu stond het in de middag te drogen en iedereen kon er met plezier 

naar kijken. 

En ik hoop, jullie ook! 

Fijne feestdagen allemaal.  

 
    

 

   

             

 
Wegens bijzondere omstandigheden heeft de Algemene Ledenvergadering van de 
Uitvaartvereniging Hertme op woensdag 16 november j.l. geen doorgang kunnen 
vinden. 
Het bestuur heeft besloten om deze vergadering door te schuiven naar: 
woensdag 11 januari, 2023. Deze vergadering vindt plaats in de gemeenschapsruimte 

van de kerk om 20.00 uur. Alle leden van de vereniging zijn bij deze nogmaals 

uitgenodigd! Personen, welke geïnteresseerd zijn of lid willen worden van onze 

vereniging, zijn op deze avond ook van harte welkom!  

Voor informatie en inlichtingen kunt u contact opnemen met onze secretaris!  
Telefonisch op nr.: 06 22620933  of per e-mail op: rkuvhertme@gmail.com. 
Het Bestuur 

Uitvaartvereniging Hertme nodigt u uit! 

Opgericht te Hertme, 25 juni 1944 
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Nieuws vanuit ZijActief 

 

 

 

Willem Dijkema gaf afgelopen dinsdag 15 november een lezing over zijn werk als 

schaapsherder bij Landschap Overijssel. Hij kwam niet alleen, maar had zijn 

bordercollies, moeder Luna en zoon Sam uit Wales. 

Aan de hand van fraaie beelden kregen de leden een goed beeld van de 

werkzaamheden van herder én honden bij het bij elkaar houden van de kudde 

en het doel om de ongeveer 300 schapen met een volle pens aan het einde van 

de dag weer naar de kooi terug te zien gaan.  

Heidegebied ontstaat alleen als schapen de grassen en jonge boompjes weg 

grazen,” vertelt hij. “Want hei groeit op verarmde grond.  

Zonder de schapen zou de hei binnen tien jaar in bos zijn veranderd.”  

Aan de hand van vele verhalen en anekdotes leren we dat een schapenherder 

veel meer doet dan de hele dag op pad zijn met de schapen.  

Ook het geven van lezingen is van belang om dit oeroude vak in stand te 

houden. Wij mochten daar in ieder geval van genieten.  
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ZijActief Kerstavond 

Op dinsdag 20 december houden de dames van ZijActief een gezellige 

kerstavond met zang o.l.v. Astrid Vogelzang. 

De avond wordt gehouden in het Theaterhoes en begint om 19.30 uur. 

De dames die zich nog niet hebben aangemeld, kunnen zich voor 13 december 

opgeven bij Rianne Aalderink, aalderink@azelo.nl, tel.: 0642285309. 

Namens bestuur ZijActief, 

Rianne Aalderink 

 

 

 

 

 

 

 

 

Stichting Hulp Oekraïne en vluchtelingen in Opole! 
 

Van kinderen voor kinderen! Die gedachte zit achter de schoenendoosactie waar 
ook de St. Aeigidiusschool in Hertme, de Jan Ligthartschool Borne en basisschool 
de Optimist in Borne aan hebben bijgedragen. Maar er volgen nog meer 
schoendozen van andere scholen.  
Ze gaan allemaal gevuld naar Oekraïense kinderen die in Opole worden 
opgevangen. Het zijn stuk voor stuk prachtig versierde dozen gevuld met 
leuke/bruikbare spullen en persoonlijke berichten. Zo hoopt de stichting rond 
kerst/jaarwisseling een klein geluksmomentje te kunnen creëren in deze 
sombere tijden.  

mailto:aalderink@azelo.nl
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Op 9 december gaat er weer een volgeladen vrachtwagen weg. Deze keer gaan 
Gerard Schabbink met René Schepers als bijrijder naar Opole.  
Kerstspullen zijn dus niet meer nodig, maar bruikbare kleding, beddengoed en 
verbruiksartikelen blijven altijd welkom! U kunt uw spullen dus nog steeds elke 
zaterdag inleveren tussen 10 en 12 uur aan de Zwartkotteweg 6 in Hertme.   

 
 

 

Beste muziekliefhebber, 

Hierbij nodigen wij u van harte uit voor het Kerstconcert van het Borns Kleinkoor 

op donderdagavond 22 december as. in de Stephanuskerk in Borne. 

Dit Kerstconcert is inmiddels een traditie geworden in Borne en voor menigeen 
een baken ‘op weg zijn naar Kerst’. 
Ook dit jaar belooft het een sfeervolle avond te worden, kleurrijk, verrassend, 
traditioneel en modern. Naast traditionele Nederlandse kerstliederen staan op 
het programma ook mooie nieuwe en verrassende liederen uit enkele andere 
landen. 
 

Aanvang 19.30 uur, kerk open om 19.00 uur. 
 

De muzikale leiding is wederom in handen van onze dirigent Bram van der Beek. 

De begeleiding bestaat uit Jos Beunders op piano en Piet Kommers op viool. 

Een aantal jonge talentvolle zangers, en leerlingen van onze dirigent Bram van 

der Beek, zal zich bij dit concert ook presenteren. 

U kunt nu alvast uw toegangskaarten bestellen bij Herman Dankaart 

(dankaart1@home.nl), of aan de balie bij het Kulturhus Borne. 

De kaarten kosten € 12,50. (incl. programmaboekje) 

Bestellen via de u bekende leden van het Borns Kleinkoor kan natuurlijk ook. 
 

December 2022, 

mailto:dankaart1@home.nl
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Na de bestelling van de kaart(en) kunt u het 

bedrag overmaken op het rekeningnummer van 

het Borns Kleinkoor:  

NL 04 RABO 0175215448 o.v.v. uw naam en 

Kerstconcert BKK 2022. 

Wij zorgen er dan voor dat u de kaarten thuis 

bezorgd krijgt of bij Herman Dankaart op kunt 

halen. 

 

 

 

Oplossing puzzel november nummer 

De winnaar is Hennie Kemna, de prijs komt er aan! 

 

AGENDA 2022 

- Woensdag 7, vrijdag 9, zaterdag 10 december: kerstworkshops 

bloemschikken. Piepersveldweg 15. 

- Zaterdag 17 december 16 uur opening kerststal 

- Woensdag 20 december kerstavond ZijActief 

- Woensdag 11 januari om 20.00 uur Algemene Ledenvergadering van de 

Uitvaartvereniging Hertme in de gemeenschapsruimte van de kerk. 
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Wilt u iets plaatsen in de Gazet van oktober of weet u iets om in de agenda op 
te nemen? 

Stuur uw bijdrage dan uiterlijk 20 november naar: 
gazethertme@gmail.com.  

 

Wij zijn altijd op zoek naar verhalen. Bent u onlangs in Hertme komen wonen? 
Wordt het gezin uitgebreid? Heeft u iets speciaals beleefd? Heeft u een 
speciale hobby wat u best met uw dorpsgenoten wilt delen? Heeft u iets te 
ruilen, weg te geven of bent u juist op zoek naar iets?  Wij horen het graag! 

 
Uitgave:   Stichting gemeenschapsbelangen Hertme 
Redactie:   Hanneke de Vries, Phil den Ouden en Karin de Wit 
Drukken en bezorgen:  Jos Westerbeek, Charles Liedenbaum, Wim Schabbink 
 

 

 

 

 

 

 

 

 Aannemersbedrijf H. Blenke, Saasveld (074-266775) 

 Absoute Uitvaartverzorging, Ronny Kolner, 24 uur per dag bereikbaar 
06-53937616 

 Alkoof Interieurs, Borne 

 Autoschade-Taxatie-Erkend APK-bedrijf Rudy van de Logt 

 Dashorst Installatietechniek Saasveld (074-3494196) 

 Efftinkbouw,nieuwbouw, renovatie en onderhoud (06-21944497) 

 Gerard Tijink, Timmer & Metselwerk, ver-/nieuwbouw (074-2667713) 

 Home makelaars, makelaardij: verkoop, aankoop en taxaties, 
www.homemakelaars.nl Patrick Oude Egberink (074-7002130) 

 Hotel Jachtlust, Weerselosestraat 306, Hertme (074-2661665) 

 Zwerus, Hertme 

De Gazet van Hertme werkt zonder winstoogmerk.  
De volgende ondernemers dragen bij aan de 
realisatie van de Gazet.  
Wij zijn hen daarvoor zeer erkentelijk! 

 

mailto:gazethertme@gmail.com
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 Kapsalon ‘de Kapperij’ (Chantal), Hertme (074-2595434) 

 Kinderdagverblijf de Drie Biggetjes (074-2670575) 

 Kole Bouw- en Timmerwerken (074-2672745) 

 Minicamping de Köller, familie Lucas 

 Pegge Tweewielers, Bisschopstraat 8, Weerselo (0541-741400 / 06-
25448728) Gratis haal/brengservice 

 Remi Geerdink Dakwerken De waterdichte oplossing! (06-83535493) 

 Renovatie & Nieuwbouw Jos te Kiefte (06-55553089) 

 Rijdende winkel Hesselink (0541-662471) 

 T.H.S. Technische installaties F. Stubbe (06-55554777) 

 Topslagerij Roy Kemna, Goor (0547-273978) 

 Ton Kuipers Ontwerp, www.tonkuipers.nl (074-2670557) 

 Hedevelds Bio Eieren – René en Rian Jannink-Schabbink (06-41867273) 
www.facebook.com/eerlijkei/ 

 Restaurant ‘Het Hertmes Ambacht’, Lereau Hulsink (074-8538849) 
www.herttmesambacht.nl 

 Maassen van den Brink Projecten BV, Bartelinksweg 1, Hertme 

 Praktijk Avital (Orthomoleculair voedingsadvies en schoonheidssalon) 
Hertmerweg 24 Hertme 0641323637 

 

 

 

 

 

 

 

 

http://www.tonkuipers.nl/
http://www.facebook.com/eerlijkei/
http://www.herttmesambacht.nl/
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COLOFON:  

Alles uit deze uitgave mag worden gekopieerd, vermenigvuldigd en doorverteld. 

Voorwaarde is dat u de ontvanger laat weten dat het uit de ‘Gazet van Hertme’ 

komt. De redactie is onafhankelijk.  

Dat wil zeggen dat in voorkomende gevallen berichten kunnen worden 

geweigerd omdat ze grievend zijn voor derden, niet interessant genoeg voor een 

brede groep inwoners van Hertme of simpelweg omdat het aanbod de ruimte 

overstijgt.  

Hierover zullen betrokken partijen niet worden geïnformeerd.  

Bij alle berichten wordt vermeld van wie de redactie deze ontvangen heeft dan 

wel wie het bericht geschreven heeft. 

 

 

Puzzel december 

Deze keer staat de foto puzzel op deze bladzijde en op de kleurenpagina’s. 

Aan u de taak om de vragen te beantwoorden.  

En uiteraard is er weer prijs voor degene die de meeste (liefst allemaal) goede 

antwoorden weet en instuurt. 

 

 

N.B. van de redactie:  

Een welwillende dorpsgenote heeft het mogelijk gemaakt dat Egeltjes schilderij 

als omslag van de 200e Gazet van Hertme in kleur gemaakt kon worden.  

Het geeft dit nummer een feestelijk tinhtje.  

Hiervoor hartelijk dank. 
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Vraag  1:  Wanneer is deze foto van wie genomen? 

 

 

Vraag 2:  Wie was Prins Carnaval in 1989? 

Vraag 3:  Hoe heet de volksdansgroep uit Hertme? 

De overige vragen van de puzzel (4 t/m 9 ) vindt U op de omslag 


